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Uteområda på ungdomsskulen og barneskulen

14.09.2023 Kommunestyret:
Handsaming i møtet:
Framlegg, foreslått av Øyvind Strømmen, Miljøpartiet Dei GrøneBygdalista
Kommunestyret aukar løyvinga til utplassering av leikeapparat ved barneskulen til inntil 500.000 
kroner (+300.000). Tilleggsløyvinga vert finansiert frå kommunestyret sin rådveldekonto.

Kommunestyret ber rådmannen koma attende med ei sak til kommunestyret om oppgradering av 
skuleområdet på ungdomsskulen, og kostnader ved dette. Elevane vert gjeve moglegheit til å gje 
innspel om sine ynskjer.

Justert framlegg, foreslått av Øyvind Strømmen, Miljøpartiet Dei GrøneBygdalista
Kommunestyret aukar løyvinga til utplassering av leikeapparat ved barneskulen til inntil 500.000 
kroner (+300.000). Tilleggsløyvinga vert finansiert frå kommunestyret sin rådveldekonto.

Kommunestyret ber rådmannen koma attende med ei sak til kommunestyret 19. oktober om 
oppgradering av skuleområdet på ungdomsskulen, og kostnader ved dette. Elevane vert gjeve 
moglegheit til å gje innspel om sine ynskjer.

Denne saka kom opp som tilleggssak i møtet, som følgje av at kommunestyret under handsaminga av 
interpellasjon frå Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) vedtok å setja interpellasjonen inn som sak på 
saklista. 

Handsaming: 
Øyvind Strømmen (MDG) sette fram framlegg til vedtak. 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus trekte framlegget sitt til vedtak i interpellasjonen ho hadde meldt inn 
til møtet. 

Øyvind Strømmen sette fram eit justert framlegg til vedtak. Dette framlegget vart samrøystes 
vedteke.  



KS- 081/2023 Vedtak:
Kommunestyret aukar løyvinga til utplassering av leikeapparat ved barneskulen til inntil 500.000 
kroner (+300.000). Tilleggsløyvinga vert finansiert frå kommunestyret sin rådveldekonto.

Kommunestyret ber rådmannen koma attende med ei sak til kommunestyret 19. oktober om 
oppgradering av skuleområdet på ungdomsskulen, og kostnader ved dette. Elevane vert gjeve 
moglegheit til å gje innspel om sine ynskjer.


